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 ZÁPIS Z HYBRIDNÍHO JEDNÁNÍ VĚDECKÉ RADY  

SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ,  

OBCHODNĚ PODNIKATELSKÉ FAKULTY V KARVINÉ č. 90  

 

Datum konání: 24. 11. 2022 

 

Přítomni prezenčně:  Duháček Šebestová, Gongol, Janoušková, Klepková Vodová, 

Ključnikov, Lebiedzik, Palečková, Pellešová, Polouček, Popesko, 

Raszyk, Růčková, Skaunic, Stavárek, Suchánek, Šolc, Šperka, Tvrdoň 

Přítomni on-line: Fuchs, Myšková, Plevný, Ramík, Strouhal, Vodák 

Omluveni: Fabik, Šolc, Vaněk, Žižka 

 

Program jednání Vědecké rady SU OPF 

 

1. Projednání návrhu hybridní formy zasedání VR. 

2. Projednání návrhu programu jednání VR. 

3. Volba skrutátorů pro tajná hlasování. 

4. Návrh habilitační komise pro zahájené habilitační řízení – Ing. Martin Klepek, Ph.D. 

5. Plán realizace Strategického záměru SU OPF pro rok 2023. 

6. Seznam odborníků do komisí státních závěrečných zkoušek na SU OPF v akademickém 

roce 2022/2023. 

7. Návrh na jmenování členů Rady Interní grantové soutěže SU. 

8. Hodnocení průběhu doktorského studia v akademickém roce 2021/2022. 

9. Různé. 

 
 

Průběh jednání Vědecké rady SU OPF 

 

1 Úvod, schválení formy zasedání VR SU OPF 

Děkan přivítal členy VR a poblahopřál doc. Gongolovi ke zvolení kandidátem na rektora 

SU. Děkan informoval, že jednání VR SU OPF dne 24. 11. 2022 proběhne hybridní 

formou, tedy osobní účastí a účastí pomocí videokonference v MS Teams, o čemž 

nechal hlasovat. VR je usnášení schopna, přítomno je 18 členů prezenčně a 5 členů on-

line, celkem 23 členů. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO:  18 PŘÍTOMNO on-line:  5 HLASOVALO:  23   

SOUHLAS:     23 NESOUHLAS:  0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:  0 
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2 Schválení programu zasedání vědecké rady 

Děkan informoval členy VR o programu zasedání vědecké rady č. 90 a nechal hlasovat. 

 

V 10:37 se přihlásil prof. Plevný v MS Teams. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line:  6 HLASOVALO: 24 

SOUHLAS:  24 NESOUHLAS:  0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:  0  

 

 

3 Volba skrutátorů pro tajná hlasování 

Navržení skrutátoři pro tajná hlasování jsou doc. Palečková a doc. Tvrdoň. 

Doc. Palečková seznámila členy VR s formou hlasování. Následně proběhlo hlasování 

o návrhu usnesení VR. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF schválila doc. Ing. Ivetu Palečkovou, Ph.D. a doc. Mgr. Ing. 

Michala Tvrdoně, Ph.D. skrutátory pro tajná hlasování v rámci 90. zasedání konaného 

dne 24. 11. 2022. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line: 6 HLASOVALO:  24 

SOUHLAS:    22  NESOUHLAS: 0   ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:  2 

 

 

4 Návrh složení habilitační komise v rámci habilitačního řízení Ing. Martina Klepka, 

Ph.D. 

Děkan prof. Stavárek informoval přítomné členy VR, že dne 1. 11. 2022 bylo zahájeno 

habilitační řízení Ing. Martina Klepka, Ph.D., který je zaměstnancem Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné, Slezské univerzity v Opavě. Děkan představil 

uchazeče dr. Klepka členům VR a informoval o jeho dosavadní profesní činnosti. 

Děkan dne 9. 11. 2022 předložil s ohledem na téma práce „Modelování chování 

zákazníka v prostředí e-commerce“ návrh na složení habilitační komise.  
 

Děkan představil navrženého předsedu a členy komise:  
 

Předseda:  

prof. Ing. Richard Pospíšil, Ph.D.   - UPOL, FF  

   

Členové: 

doc. Ing. et Ing. Lea Kubíčková, Ph.D.  - MENDELU, PEF 

doc. JUDr. Ing. Jana Majerová, Ph.D.  - AMBIS 

doc. Ing. Vojtěch Spáčil, CSc.   - VŠB – TU Ostrava, EkF 

doc. Mgr. Petr Suchánek, Ph.D.   - SU v Opavě, OPF 
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Všichni navržení členové habilitační komise vyslovili s členstvím souhlas. 

K uvedenému bodu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

Děkan zahájil tajné hlasování o složení habilitační komise. Proběhlo tajné hlasování. 

 

Hlasování:  

Dle Protokolu o tajném hlasování – viz příloha zápisu č. 1. 

Usnesení:  

Vědecká rada souhlasí se složením habilitační komise v rámci habilitačního řízení 

uchazeče Ing. Martina Klepka, Ph.D. 

 

Děkan odpověděl na dotaz doc. Gongola, že pokud habilitační komise včas projedná a 

odsouhlasí své stanovisko, habilitační přednáška a obhajoba habilitační práce může 

proběhnout na poslední vědecké radě v tomto funkčním období, a to 23. února 2023. 

 

 

5 Plán realizace Strategického záměru SU OPF pro rok 2023 

Děkan stručně seznámil členy VR s Plánem realizace Strategického záměru na rok 

2023. Materiál prošel vnitřním připomínkovým řízením na katedrách a ústavu fakulty, 

vedení do materiálu zapracovalo předložené připomínky. Materiál měli členové VR 

předem k dispozici.  

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a bere na vědomí materiál Plán realizace 

Strategického záměru SU OPF pro rok 2023. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line: 6 HLASOVALO:    24  

SOUHLAS:   24   NESOUHLAS: 0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

 

6 Seznam odborníků do komisí státních závěrečných zkoušek na SU OPF 

v akademickém roce 2022/2023 

Proděkan doc. Suchánek představil členům VR seznam odborníků do komisí státních 

závěrečných zkoušek.  

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF schvaluje Seznam odborníků do komisí pro stání závěrečné 

zkoušky na SU OPF a akademickém roce 2022/2023.  

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line: 6 HLASOVALO:    24  

SOUHLAS: 24     NESOUHLAS: 0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 
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7 Návrh na jmenování členů Rady Interní grantové soutěže SU 

Děkan sdělil, že ke konci roku 2022 končí mandát stávajícím členům Rady IGS a je 

zapotřebí v souladu s článkem 2 odst. 2 Pravidel Interní grantové soutěže na Slezské 

univerzitě v Opavě, aby VR navrhla členy do dalšího čtyřletého funkčního období. 

Děkan v této souvislosti navrhuje níže uvedené členy Rady IGS. Jako náhradníka 

v souladu s čl. 2 odst. 4 děkan navrhuje doc. Janouškovou. Členové VR měli k dispozici 

životopisy včetně publikační činnosti všech navržených kandidátů.  

 

Hlasování:  

doc. RNDr. David Bartl, Ph.D. 

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line: 6 HLASOVALO:    22  

SOUHLAS: 22    NESOUHLAS: 0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:  0 

 

doc. Ing. Jan Nevima, Ph.D. 

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line: 6 HLASOVALO:    22  

SOUHLAS: 22     NESOUHLAS: 0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:  0 

 

doc. Ing. Pavlína Pellešová, Ph.D. 

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line: 6 HLASOVALO:    22 

SOUHLAS: 22     NESOUHLAS: 0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:  0 

 

doc. Ing. Jana Janoušková, Ph.D. 

PŘÍTOMNO: 18 PŘÍTOMNO on-line: 6 HLASOVALO:    22 

SOUHLAS: 21    NESOUHLAS: 0  ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:  1 

 

Usnesení: 

Vědecká rada SU OPF schvaluje návrh členů Rady IGS a navrhuje rektorovi jmenovat 

doc. Bartla, doc. Nevimu a doc. Pellešovou členy Rady IGS a doc. Janouškovou 

jmenovat náhradnicí člena Rady IGS. 

 

Diskuze: 

Prof. Popesko se zeptal na systém IGS na SU. Proděkanka podrobně vysvětlila princip 

fungování této soutěže na SU.  

 

 

8 Hodnocení průběhu doktorského studia v akademickém roce 2021/2022 

Proděkanka informovala členy VR o průběhu doktorského studia v akademickém roce 

2021/2022. V tomto akademickém roce studovalo 16 doktorandů, z toho 2 studenti úspěšně 

ukončili studium, 5 studentů studium ukončilo (v 1. ročníku), 1 student studium přerušil. 

Dále proděkanka informovala o proběhlých akcích pro doktorandy, jako byla doktorská 

konference KPCBE, Letní škola pro doktorandy, Den doktorského studia, odborně 

zaměřené workshopy, semináře, jazykové kurzy a další akce. 
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Diskuze: 

Děkan doplnil informaci, že studentky, které ukončily úspěšně doktorské studium v ak.r. 

2021/2022, nyní pracují jako odborné asistentky na OPF. Děkan informoval, že 

problematika doktorského studia byla diskutována i na jednání Asociace děkanů 

ekonomických fakult a uvedl, že problematické se jeví navýšení doktorských stipendií při 

zachování celkového objemu finančních prostředků na tato stipendia, což může vést 

k dalšímu snížení počtu doktorandů a v delším horizontu k personálním problémům na 

vysokých školách.  

Prof. Popesko uvedl, že na jejich fakultě mají zhruba 120 studentů, ale z toho je 80 % 

studentů ze zahraničí. Pokud bude schválen záměr, že doktorandi nebudou mít jako součást 

studia pedagogickou činnost, pak vidí i problém se zajištěním běžné výuky. 

Vědecká rada bere na vědomí hodnocení průběhu doktorského studia v ak.r. 2021/2022 

na SU OPF. 

 

 

9 Různé 

• Děkan informoval o získané akreditaci doktorského studijního programu Ekonomika 

a management a Economics and Management na dobu 10 let. 

• Děkan podal informace o akreditačním spisu pro habilitační a jmenovací řízení, 

schvalovací proces probíhá v současné době a je navrženo akreditaci udělit na dobu 

5 let. 

• Předpokládaný termín dalšího zasedání je ve čtvrtek 23. února 2023. 
 

 

 

Za správnost: prof. Ing. Daniel Stavárek, Ph.D.      

Zapsala: Miroslava Snopková 

 

 

Karviná, 28. 11. 2022 


